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PROTOKÓŁ Nr  17/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 25 września 2015 roku, godz. 1200 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas   - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk – Rzecznik Prasowy Starosty 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i zaproponował, aby w 
sprawach różnych poruszyć sprawę ewentualnej sprzedaży nieruchomości położonej w Iłży 
przy ulicy Bodzentyńskiej 17.    
 
Innych uwag nie zgłoszono.  
 
N/w porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 15/2015 i 16/2015 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 Wydziału Edukacji w sprawie rozwiązania stosunku 

pracy z panem Marcinem Białkiem dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku nr 25/2015 Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy.  
 
5. Przyjęcie założeń do projektu budżetu powiatu na rok 2016. 

   ( informacja ustna ) 

6. Informacja na temat sytuacji finansowej szpitali.  
 

7. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie 
Oddziału w Radomiu na temat realizacji zadań w 2014 roku na obszarze powiatu 
radomskiego.  

 
8. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Warszawie Delegatury 

w Radomiu o stanie środowiska naturalnego w powiecie radomskim za 2014 rok. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie możliwości umieszczania roku 
produkcji samochodów i urządzeń wycofywanych z eksploatacji w uchwałach 
dotyczących likwidacji środków trwałych.  

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wyboru zadań, które zostaną zgłoszone do dofinansowania w 2016 roku w 
ramach programu wieloletniego pod nazwą „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2020.”  .  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie nieodpłatnego przekazania samochodu osobowego marki Opel Vectra WR 
48072 będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu do 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów, których 
przedmiotem najmu są części powierzchni użytkowych zlokalizowanych w korytarzu na 
parterze budynku – siedziby Starostwa.  

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia wydatków w rozdziale 15011 o kwotę 3.468,39 złotych oraz zmniejszenia 
wydatków o w/w kwotę w rozdziale 7520.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2015 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

przeniesienia 181 zł. między paragrafami w rozdziale 75011.   
 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie oszczędności powstałych w DPS w 
Jedlance w kwocie 7.154 złote oraz przeniesienia oszczędności powstałych w DPS w 
Krzyżanowicach w kwocie 8.228 złotych.  

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 3.127 złotych w Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie  przeniesienia oszczędności w kwocie 9.400 złotych w ŚDS Jedlanka.  
 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 76.400 złotych z przeznaczeniem na zakup 
samochodu osobowego dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i pozostałych środków 
trwałych stanowiących własność powiatu radomskiego będących w użytkowaniu DPS w 
Jedlance.  

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków w rozdziale 85111 o kwotę 106.080 złotych z przeznaczeniem 
na zakup aparatu do znieczulania ogólnego wraz z wyposażeniem dla Oddziału 
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Ginekologiczno – Położniczego z Opieką nad Noworodkiem – SPZZOZ – Szpital w 
Iłży.  

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków o kwotę 5.246 złotych z przeznaczeniem na zakup zestawu 
komputerowego dla Zespołu Ratownictwa Medycznego w SPZZOZ – Szpital w Iłży.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w rozdziale 71015 
z przeznaczeniem na zakup zestawu komputerowego.  

 
23. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków  w rozdziale 85321 
o kwotę 5.450 złotych z przeznaczeniem na wypłatę nagród dla pracowników Zespołu.  

 
24. Omówienie Programu opieki nad zabytkami powiatu radomskiego na lata 2016-2019. 
 
25. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

powiatu na 2015 rok i zmian w planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej.  

 
26. Sprawy różne. 

− Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu na temat 
uszkodzonej zabytkowej kapliczki w miejscowości Błaziny Dolne w gm. Iłża.  
 

− Informacja dotycząca przystąpienia do współpracy przy realizacji projektu 
„Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywacji społeczeństwa 
informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” (Projekt ASI) 

 
− decyzja Nr 182/15/PŚ.G Marszałka Województwa Mazowieckiego w sprawie 

zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków „Gutów” w kat. C 
w miejscowości Gutów gmina Jedlińsk.  
 

− sprzedaż nieruchomości położonej w Iłży przy ulicy Bodzentyńskiej 17.    

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołów Nr 15/2015 
i 16/2015 poprzednich  posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły Nr 15/2015 i Nr 16/2015 zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie rozwiązania stosunku pracy z panem Marcinem Białkiem 
dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że pan Marcin Białek dyrektor 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy złożył prośbę o rozwiązanie umowy 
o pracę na mocy porozumienia stron z dniem dzisiejszym. Był tam zatrudniony jako 
wychowawca i jednocześnie w wyniku konkursu miał powierzone obowiązki dyrektora tej 
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placówki. Pan Białek dostał propozycję objęcia stanowiska dyrektora innego ośrodka w 
powiecie przysuskim.   
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Zarządu jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 81/2015 w 
sprawie rozwiązania stosunku pracy z panem Marcinem Białkiem dyrektorem 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 25/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy.  
 
Członkowie Zarządu powierzyli pełnienie obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy pani Magdalenie Orczykowskiej. Pani Magdalena 
Orczykowska pracuje w Ośrodka od początku jego istnienia, tworzyła go razem z panem 
Białkiem. Zatem ma duże doświadczenie w tym zakresie. Pani Orczykowska spełnia warunki 
jakie nakłada ustawa o systemie oświaty, tj. jest nauczycielem tej jednostki. Obowiązki 
dyrektora zostaną powierzone na okres 10 miesięcy tj. od dnia 26 września 2015r. do dnia 25 
lipca 2016r. 
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Zarządu jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 82/2015 w 
sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Przyjęcie założeń do projektu budżetu 
powiatu na rok 2016. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, do 15 listopada Zarząd Powiatu 
musi przedstawić Przewodniczącemu Rady oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej projekt 
budżetu powiatu na rok przyszły oraz Wieloletnią Prognozę Finansową. Zatem trzeba przyjąć 
wstępne założenia, które pozwolą wyliczyć stałe koszty w budżecie, co pozwoli na określenie 
kwoty, którą będzie można przeznaczyć na inwestycje.  
Przyjęte dzisiaj założenia zostaną przesłane naczelnikom wydziałów oraz dyrektorom 
jednostek powiatu, którzy zostaną zobowiązani do opracowania i przedłożenia projektów 
planów dochodów i wydatków budżetowych w swoich działach.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że dochody zostaną skalkulowane 
po otrzymaniu informacji o wysokościach subwencji i dotacji od wojewody i z ministerstwa. 
Dodała, że w założeniach Rady Ministrów do projektu budżetu państwa na 2016 rok 
prognozuje się, iż ceny towarów i usług konsumpcyjnych spadną w roku bieżącym o 0,2%, by 
w 2016 roku wzrosnąć o 1,7% oraz mając na uwadze, iż w budżecie powiatu na 2015 rok 
zaplanowaliśmy wzrost wydatków rzeczowych o 1,2% proponuje się wydatki bieżące 
pozapłacowe przyjąć na poziomie roku bieżącego po wyłączeniu jednorazowych 
dofinansowań. W budżecie państwa przeznaczono dodatkowe środki na wynagrodzenia dla 
grup pracowniczych, które co do zasady od 2010 roku były objęte „zamrożeniem”. O podziale 
przyznanych kwot, na poszczególne grupy pracownicze czy zadania, zdecyduje dysponent 
danej części budżetowej. W związku z tym proponuje się obecnie pozostawić fundusz 
wynagrodzeń w jednostkach realizujących tylko i wyłącznie zadania z zakresu administracji 
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rządowej na tym samym poziomie, do czasu otrzymania od wojewody materiałów do 
przyszłorocznego budżetu dotyczących wysokości dotacji dla tych jednostek.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął następujące założenia do 
projektu budżetu na rok 2016: 
-  wzrost wynagrodzeń o 100 zł plus dodatek za wysługę lat średnio na każdy etat od 
1 stycznia 2016 roku. 
- wydatki bieżące pozapłacowe na poziomie roku 2015. 
 
 
Zarząd w trakcie prac nad budżetem po zabezpieczeniu zadań obligatoryjnych i koniecznych 
do realizacji a wynikających z obowiązujących przepisów prawnych przy uwzględnieniu 
możliwości finansowych przeanalizuje i określi wykaz zadań inwestycyjnych do realizacji 
w przyszłorocznym budżecie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Informacja na temat sytuacji 
finansowej szpitali.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że sprawa szpitali jest sprawą 
istotną, bo to co wydarzyło się w Pionkach a chodzi o wypłatę dużego odszkodowania, będzie 
miało konkretny wymiar w wyniku finansowym tego roku. Będziemy musieli ponieść spore 
konsekwencje dopłacając w przyszłym roku około 1 mln złotych. Stwierdził, że Zarząd musi 
wykazać aktywność w monitorowaniu sytuacji finansowej obydwu Szpitali, ponieważ takie są 
oczekiwania ze strony radnych. Dlatego właśnie została przygotowana informacja jak 
wygląda sytuacja finansowana naszych Szpitali w okresie 2012 - 2015.    
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że dyrektor Szpitala w Pionkach 
został zobowiązany do tego, żeby na bieżąco Zarząd informować po zamknięciu każdego 
kolejnego miesiąca jak wygląda sytuacja finansowa. Dyrektor Gawlik przesłał taką 
informację za ostatnie 8 miesięcy. Na koniec roku planuje stratę w wysokości 1,6 mln 
złotych. Amortyzacja na poziomie 771.762 złote. Oznaczałoby to, że dofinansowanie byłoby 
na poziomie 828.000 złotych. Dyrektor dzisiaj dosłał informację, że spodziewa się otrzymać 
451.000 złotych za nadwykonania z 2012 roku. Zatem to dofinansowanie z naszej strony 
wyniosłoby 377.237 złotych. W tym roku było 290.000 złotych.  
Natomiast Szpital w Iłży poza 2012 rokiem, gdzie wypłacał odszkodowanie, przez kolejne 
lata był na lekkim  plusie. Oba szpitale są porównywalne, bo w Pionkach jest 109 łóżek, a w 
Iłży 126, pracują na tych samych warunkach finansowych.  
Dyrektorzy obydwu Szpitali będą co miesiąc przedstawiali sytuacje finansowe swoich 
szpitali, jak również będą przedstawiali propozycje poprawy swoich wyników.  
Na posiedzeniach Zarządu przynajmniej raz w miesiącu będzie o tym informował.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy dyrektor w Pionkach przedstawi coś w 
rodzaju programu naprawczego i będą go co miesiąc sprawdzać. Następnie stwierdził, że 
nurtuje go to, co było podkreślane na którymś z posiedzeń Zarządu, a mianowicie, że nie było 
informacji na temat odszkodowania jakie Szpital musiał ponieść, bo nie ma niby obowiązku, 
nie ma przepisów, ale o takich sprawach powinien poinformować Zarząd. Teraz też ma 
informować, ale nie ma gwarancji, że będzie to robił.  
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że do końca marca obydwaj dyrektorzy 
przedstawiają sprawozdania finansowe. Po wykonaniu planu finansowego I półrocza również 
muszą przesłać informacje. Dopóki nie było wyjątkowo źle, to zadawalali się tymi 
informacjami, no bo to im dawało pogląd czy mamy się spodziewać pokrywania straty, czy 
nie. Natomiast teraz jest szczególna sytuacja, bo jeśli na koniec czerwca jest strata w 
wysokości 1,4 mln złotych i około 1 mln złotych trzeba będzie przeznaczyć w budżecie na jej 
pokrycie, dobrze że po 8 miesiącach schodzi do 388.000 złotych, no ale mimo wszystko jest 
to duża kwota.   
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że trzeba na bieżąco ściśle monitorować 
działania pana dyrektora.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas dodał, że obydwaj dyrektorzy są zobowiązani do 
przedstawiania takich informacji po zakończeniu miesiąca.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał o nagrodę dla dyrektora za 2013 rok, czy nie ma 
tutaj jakiejś nieścisłości, czy nie powinien być to rok 2014. Na Radzie Społecznej też mieli 
takie wątpliwości.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że w regulaminach przyznawania 
nagród jest zapis, że nagroda powinna być przyznawana niezwłocznie po zakończeniu okresu, 
za który jest przyznawana.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że wpłynęły wnioski w sprawie nagród 
dla dyrektorów ze Szpitala w Pionkach i w Iłży. Zaproponował, aby Zarząd zajął się nimi na 
następnym posiedzeniu Zarządu w przyszłym tygodniu. Dzisiaj nie ma ich w porządku obrad.  
Na razie mówią o tym, że sytuacja Szpitala w Pionkach jest coraz gorsza. Kiedyś to Szpital w 
Pionkach miał lepsze wyniki i był w lepszej sytuacji finansowej, niż Iłża. Teraz jest 
odwrotnie.  

Stwierdził, że nie należy wchodzić w to jaka jest geneza wyników, bo jeden Szpital 
zapłacił odszkodowanie, a drugi wygrał sprawę o nadwykonania. To jest rola dyrektora. 
Można się zapytać dyrektora dlaczego zapłacił odszkodowanie a nie ubezpieczył Szpitala na 
wyższą kwotę. Różne elementy na to wpływają. Są takie czasy, że ludzie są coraz bardziej 
świadomi swoich praw i w momencie, kiedy będą błędy medyczne, to będą występowali o 
odszkodowania i szpitale powinny przyjąć to do wiadomości i powinny się asekurować 
poprzez lepsze ubezpieczenia, powinny też regulować jakimiś wewnętrznymi przepisami 
współodpowiedzialność lekarzy, bo przecież to nie dyrektor popełnia błąd medyczny, tylko 
konkretny lekarz, chyba że dyrektor nie ma jakichś procedur i to jest jego wina, bo on 
decyduje o organizacji  pracy.  W przypadku Pionek różnica między zobowiązaniami a 
należnościami wynosi 4,77 mln złotych przy kontrakcie w graniach 19 czy 20 mln złotych. Są 
organem nadzoru a nie organem, który rozwiązuje problemy dyrektora. Od tego jest dyrektor i 
opiniotwórcza Rada Społeczna. To dyrektor musi pomyśleć jak poprawić sytuację szpitala. W 
tym przypadku Pionki są na cenzurowanym, ale trzeba oba szpitale monitorować. Dlatego 
każdego miesiąca obydwaj dyrektorzy będą składać takie relacje. To może dyrektorów 
zmotywować do lepszej pracy. Jak się sytuacja nie poprawi, to Zarząd będzie podejmował 
bardziej radykalne decyzje typu zobowiązanie chociażby dyrektora Pionek do opracowania 
programu naprawczego, ale z tymi programami naprawczymi jest różnie. Trudno te programy 
realizować, ponieważ sytuacja zewnętrzna jest zmienna, niepewna, a one powinny opierać się 
na stałych wielkościach. Członkowie Zarządu będą na każdym posiedzeniu dyskutować o 
sytuacji finansowej Szpitali. Na najbliższym będzie poruszana sprawa nagród dla dyrektorów  
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szpitali, dlatego poprosił, aby członkowie Zarządu przemyśleli sobie na podstawie materiału, 
który otrzymali sprawę tych nagród.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że po 8 miesiącach w Pionkach 
zobowiązania wymagalne stanowią 1,77 mln złotych. Muszą pamiętać o tym, że powiat 
poręczył kredyty dwóm szpitalom. Szpital w Pionkach ma do spłaty 713.842 złote, a Iłża 
1.186.000 złotych. Jeśli szpital nie będzie miał płynności finansowej, to dyrektor w pewnym 
momencie będzie musiał zdecydować co zapłaci tzn. przypadającą ratę kredytu czy za usługi 
lub dostawy kontrahentom i jest takie ryzyko, że powiat będzie spłacał kredyt. Dlatego 
monitorowanie szpitali jest konieczne.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Informacja Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie Oddziału w Radomiu na temat 
realizacji zadań w 2014 roku na obszarze powiatu radomskiego.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie przyjął powyższą informację i skierował 
ją pod obrady Rady. 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Informacja Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Warszawie Delegatury w Radomiu o stanie 
środowiska naturalnego w powiecie radomskim za 2014 rok. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie przyjął powyższą informację i skierował 
ją pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie możliwości umieszczania roku produkcji samochodów i urządzeń 
wycofywanych z eksploatacji w uchwałach dotyczących likwidacji środków trwałych.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 
kontrolowana była uchwała Zarządu o likwidacji sprzętu i złożono wniosek, aby w treści 
uchwały były wypisane roczniki jego produkcji. W związku z tym wystąpiła do radców 
prawnych o opinię w tej kwestii. Radca prawny stwierdził, że informacje o dacie produkcji 
wytworzenia składnika majątkowego jako element wskazujący na motywy podjęcia uchwały 
nie powinien być zamieszczany w jej treści. Informacja ta powinna się znajdować we 
wniosku inicjującym podjęcie uchwały, mającym stanowić uzasadnienie jej podjęcia. Na 
posiedzenie Zarządu trafiają materiały źródłowe, które składa szef danej jednostki, czyli jest 
tam wymieniony sprzęt, kiedy został on wyprodukowany, jaka była wartość zakupu, jaka jest 
wartość umorzenia, jaka jest wartość ostateczna oraz jest podana przyczyna likwidacji. Jeżeli 
jest to sprzęt komputerowy to są dołączane opinie fachowców, albo firm zewnętrznych, które 
stwierdzają, czy faktycznie się on nie nadaje do użytku, czy koszty naprawy nie przewyższają 
wartości sprzętu itd. I oprócz tego jest jeszcze jedna rubryka, która zawsze musi być 
wypełniona bądź musi być to napisane, w jaki sposób będzie sprzęt zlikwidowany, czy 
poprzez sprzedaż, złomowanie, zniszczenie, czy oddanie firmie utylizującej. To wszystko za 
każdym razem członkowie Zarządu przeglądają, analizują zanim podejmą uchwałę. W 
każdym razie Komisja Rewizyjna kontrolując uchwałę nie analizowała materiałów 
źródłowych na podstawie których Zarząd podjął taką decyzję. Natomiast materiały te 
zawierają wszystkie informacje.  
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Przedmiotem wniosku Komisji jest rozpatrzenie możliwości umieszczania roku produkcji w 
uchwale. Możliwość istnieje zawsze, ale w tym wypadku zgodnie z opinią prawną nie ma 
takiej potrzeby a wręcz nie jest to nawet wskazane.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd ustalił, że w treści uchwały w sprawie likwidacji 
środków trwałych nie będą zamieszczane daty produkcji sprzętu, ale jest obowiązek i to jest 
praktykowane, że będą zamieszczane w załącznikach, które stanowią integralną część 
uchwały. Dotyczyć to będzie środków trwałych tj. powyżej 3,5 tysiąca złotych. W przypadku 
likwidacji jednej sztuki środka trwałego można zapis dotyczący daty produkcji zawrzeć w 
treści uchwały.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyboru zadań, które 
zostaną zgłoszone do dofinansowania w 2016 roku w ramach programu wieloletniego pod 
nazwą „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 
2020.” .  
 
Wniosek dotyczył wyboru zadań, które zostaną zgłoszone do dofinansowania w 2016 roku 
w ramach programu wieloletniego pod nazwą Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016 -2020, który jest kontynuacją realizowanego w latach 
poprzednich „Narodowego programu przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – 
Dostępność – Rozwój”. 
Powiaty ziemskie będą mogły składać alternatywnie 2 wnioski na dofinansowanie zadań  
realizowanych na drogach powiatowych. Wysokość dotacji nie może przekroczyć 50% 
kosztów ich realizacji a kwota wnioskowanej dotacji nie może przekroczyć 3 mln zł dla 
każdego zadania lub 1 wniosek z możliwością uzyskania dotacji w wysokości 75%  łącznych 
kosztów brutto przy niezmienionej kwocie maksymalnego dofinansowania 3 mln zł. 
 
Nabór i ocena wniosków odbywać się  ma na podstawie zaproponowanych kryteriów tj.: 

Kryterium 1 - znaczenie zadania realizacji infrastruktury drogowej w sposób 
gwarantujący podnoszenie poziomu bezpieczeństwa ruchu drogowego  (skala ocen od 0 do 20 
pkt). 
W kryterium uwzględnia się w szczególności prawidłowość przyjętych rozwiązań techniczno-
budowlanych, kompleksowość zaplanowanych robót, stosowanie rozwiązań techniczno-
budowlanych podnoszących bezpieczeństwo niechronionych uczestników ruchu oraz 
gwarantujących sprawne odwodnienie drogi. 

Kryterium 2 - znaczenia zadania dla rozwoju spójnej sieci dróg publicznych na 
obszarze województwa ( skala ocen od 0 do 5 pkt) 

Kryterium 3 - wpływ zadania na poprawę dostępności komunikacyjnej w 
szczególności obszarów wiejskich, lokalnych ośrodków gospodarczych, instytucji 
publicznych oraz istotnych dla sprawnej realizacji zadań państwa o kluczowym znaczeniu dla 
bezpieczeństwa obywateli i dla transportu zbiorowego (skala ocen od 0 do 5 pkt) 

Kryterium 4 – współpraca w zakresie dofinansowania realizacji zadania przez 
jednostki samorządu terytorialnego ( jst ) lub inne podmioty W kryterium uwzględnia się 
wielkość udziału partnerów jednostki w jej wkładzie własnym ( skala ocen od 0 do 5 pkt) w 
tym: 

 
a) 10 - 20%  - 1 pkt, 
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b) 21 - 30% -  2 pkt 
c) 31 - 40% -  3 pkt 
d) 41 - 50% -  4 pkt 
e) powyżej 50% - 5 pkt 
Kryterium 5 – kontynuacja zadania ( skala ocen od 0 do 5 pkt ).  

W kryterium uwzględnia się czy planowane do dofinansowania zadanie stanowi zamknięcie 
danego ciągu drogi lub jego  kolejny odcinek. 
 
Biorąc pod uwagę proponowane kryteria oceny wniosków PZDP zaproponował, aby wyboru 
zadań do dofinansowania z w/w Programu na 2016 rok dokonać z n/w zadań inwestycyjnych: 
 

• droga Brzóza - Radom (odcinek do zakończenia zadania dł. 5,86 km), teren gminy 
Jastrzębia – szacunkowy koszt zadania ok. 6,9 mln zł. Możliwość uzyskania 
dofinansowania w wysokości 3 mln. zł. Konieczność zabezpieczenia środków 
własnych w wysokości ok. 3,9 mln zł. 
 

• od drogi nr 744 – Zalesice (odcinek do zakończenia zadania dł. 3,4 km), teren gminy 
Wierzbica – szacunkowy koszt zadania ok. 4,2 mln zł. Możliwość uzyskania 
dofinansowania w wysokości 2,1 mln. zł Konieczność zabezpieczenia środków 
własnych w wysokości ok. 2,1 mln zł. 

 
• droga Jedlińsk – Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów (odc. który pozostał do 

wykonania dł. 6,7 km), teren gminy Jastrzębia - szacunkowy koszt zadania  ok. 7,0 
mln zł. ( koniec zadania ). Możliwość uzyskania dofinansowania w wysokości 3 mln. 
zł. Konieczność zabezpieczenia środków własnych w wysokości ok. 4,0 mln zł. 
Ewentualne kolejne etapowanie zadania. wstępna planowana kwota dofinansowania 
3,0  mln. zł  
 

• droga Młodocin – Kowala, (odc. który pozostał do wykonania dł. 1,8 km), teren 
gminy Kowala – szacunkowy koszt zadania ok. 2,6 mln zł. (koniec zadania ) 
Możliwość uzyskania dofinansowania w wysokości 1,3 mln. zł. Konieczność 
zabezpieczenia środków własnych w wysokości ok. 1,3 mln zł. 

 
• droga Radom – Dąbrówka Podłężna (odcinek do zakończenia długości 1707 m ), teren 

gminy Zakrzew – szacunkowy koszt zadania ok. 2,2 mln zł  (koniec zadania) 
Możliwość uzyskania dofinansowania w wysokości 1,1 mln. zł Konieczność 
zabezpieczenia środków własnych w wysokości ok. 1,1 mln zł. 

 
Poza tym będzie można zgłosić do Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju Regionalnego 
wniosek o przyznanie w 2016 roku dofinansowania w wysokości 50% wartości zadania w 
ramach subwencji ogólnej budżetu państwa obiekt mostowy w ciągu drogi powiatowej nr 
3527W Antonówka - Groszowice – Piotrowice (gm. Jedlnia Letnisko) oraz starać się o 
dotację z budżetu państwa na likwidację klęsk żywiołowych dla zadania ( 80%) na 
przebudowę drogi powiatowej nr 3536W Kowalków - Odechów – Sienno (teren gminy 
Skaryszew). 
 
Zgodnie z obowiązującą  Wieloletnią Prognozą Finansową na 2016 rok z w/w zadań ujęto i 
zabezpieczono środki na: 
- przebudowę drogi powiatowej nr 3559W Młodocin – Kowala - 300.000 zł 
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- przebudowę drogi powiatowej nr 3541W od drogi 744 – Zalesice  – 300.000 zł 
-    przebudowę obiektu mostowego wraz z przebudową drogi 3527W Antoniówka –  
     Groszowice – Piotrowice  1.000.000 zł 

Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że jeśli wejdziemy do każdego z tych 
programów pomocowych na maksymalne kwoty, to pieniędzy na zadania budowane tylko ze 
środków własnych powiatu niewiele zostanie. Na te dwa ostatnie programy pomocowe chodzi 
o obiekt mostowy i drogę Kowalków – Odechów – Sienno aplikuje się do końca lutego 2016 
roku, ale jeśli zdecydowaliby się na ich przebudowę to należałoby zarezerwować środki na 
ten cel w budżecie roku przyszłego. Natomiast jeśli chodzi o Program Rozwoju Gminnej i 
Powiatowej Infrastruktury Drogowej to należy zdecydować już jakie drogi będą aplikowane 
bo do końca października należy złożyć wniosek, który również musi zawierać promesę 
gminy, czy wręcz umowę o dofinansowaniu gminy.  

Stwierdził, że wniosek PZDP można potraktować jako pierwsze czytanie, członkowie 
Zarządu mieliby czas na zastanowienie się i na przyszłym posiedzeniu podjęliby decyzję, 
które drogi wskazać do dofinansowania. Należy jednak pamiętać, że w budżecie tego roku w 
pierwszej wersji na wszystkie zadania drogowe przeznaczyli około 6 mln złotych, to jak 
zdecydują się na dwa zadania drogowe ze schetynówki to co z innymi zadaniami. Jest jeszcze 
jeden program pomowcy PROW na który można dostać 50% dofinansowania nie więcej niż 3 
mln złotych, z tym że PROW dotyczy perspektywy 2014 – 2020. Jeśli nam się uda to 
możemy tylko raz dostać te pieniądze i robić zadanie w ciągu 4 lat. O te środki też trzeba 
aplikować szybko, bo np. za dwa lata może nie być pieniędzy. Zatem teraz trzeba 
wnioskować i zaznaczyć, że będziemy realizować to zadanie w roku 2017, czy 2018. W tym 
programie gmina też może dostać 3 mln złotych na swoje drogi. Nie można z tego PROW-u 
wziąć więcej niż 3 mln złotych w sumie w danej gminie. Więc jeśli gmina zrobi dobry 
wniosek i dostanie na swoją drogę 3 mln złotych, to powiat jak będzie wnioskować w tej 
gminie na drogę nie dostanie nic.  I odwrotnie.     
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że należy wybrać drogi o jak najdalej idących 
kryteriach.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że warto rozmawiać z wójtami ile 
ewentualnie są w stanie dołożyć, bo za to są punkty. Poza tym stwierdził, że nie znają 
projektów poszczególnych dróg i nie wiedzą, który projekt przewiduje chodniki, jakieś 
przejścia, zatoczki itd. Musieliby mieć więcej wiedzy na ten temat. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że każda z tych dróg wytypowana przez 
PZDP ma dokumentację, która spełnia kryterium bezpieczeństwa, za które można otrzymać 
dużo punktów. Dodał, że pewne etapy tych dróg były budowane w ramach tego programu i 
spełniały kryteria. Zatem one wszystkie są dobre.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że może warto byłoby poczekać do 
przyszłego posiedzenia Zarządu, ażeby najpierw pani dyrektor Chojnacka porozmawiała z 
poszczególnymi wójtami z tych gmin, jak zapatrują się na kwestię ewentualnego 
dofinansowania.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zaproponował, aby wytypować dwa, trzy zadania  
i  zacząć rozmawiać z wójtami, na których terenie te drogi będą budowane. Jeżeli te rozmowy 
nie będą zadowalające, to wtedy można sięgnąć po inne zadania.   
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Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że jest jeszcze trzy lata i można się co roku 
kierować inne drogi do dofinansowania z tego programu, żeby nie dawać tych samych.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że i tak trzeba zrobić WPF, który jest na 
trzy lata, więc tam będzie już jakieś ustalenie, jakie zadania będą w następnych latach 
budowane w ramach tego programu.    
 
Po przeprowadzonej dyskusji Członkowie Zarządu wstępnie wytypowali następujące 
drogi : 

• Brzóza - Radom - teren gminy Jastrzębia 
• droga nr 744 – Zalesice – teren gminy Wierzbica 
• Radom – Dąbrówka Podłężna – teren gminy Zakrzew 

Zostaną przeprowadzone rozmowy na temat dofinansowania z wójtami, na terenie 
których te drogi byłyby budowane. Po rozmowach z wójtami Zarz ąd zdecyduje, które z 
tych dróg zostaną zgłoszone do dofinansowania w 2016 roku w ramach programu 
wieloletniego pod nazwą „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktu ry 
Drogowej na lata 2016 – 2020.” .  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie nieodpłatnego przekazania 
samochodu osobowego marki Opel Vectra WR 48072 będącego na stanie ewidencyjnym 
Starostwa Powiatowego w Radomiu do Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w 
Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył  nieodpłatnego przekazania samochodu osobowego marki Opel Vectra WR 
48072 będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu do 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych Radomiu, w celu prawidłowej realizacji zadań 
statutowych. Samochód przekazany w 2014 roku z PUP Citroen Xsara Picasso był całkowicie 
zamortyzowany a jego stan techniczny był zły, co miało bezpośredni wpływ na dużą 
awaryjność tego auta. Częste naprawy samochodu oraz zakup i wymiana zużytych części 
generują wysokie koszty. Dalsze utrzymywanie tego samochodu jest ekonomicznie 
nieuzasadnione, dlatego planuje się jego zbycie.  
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 83/2014 w sprawie nieodpłatnego 
przekazania na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu samochodu 
osobowego marki Opel Vectra o numerze rejestracyjnym WR 48072 nr silnika 
WOLOCZF 6931150736 będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa Powiatowego. 
Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów, których przedmiotem najmu są części powierzchni użytkowych 
zlokalizowanych w korytarzu na parterze budynku – siedziby Starostwa.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Starostwo Powiatowe w Radomiu – 
trwałego zarządcę, kolejnych umów, których przedmiotem najmu są części powierzchni 
użytkowych  zlokalizowanych  w korytarzu na parterze budynku  - siedziby Starostwa z panią 
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Marzeną Iwanowską, z  panem Tomaszem Rybskim, z panem Krzysztofem Cywką. Umowy 
zostaną zawarte na okres 3 lat tj.od 1 sierpnia 2015 roku do dnia 31 lipca 2018 roku.   
 
Pytań i wag nie było. Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 
- Nr 84/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony z 
panią Marzeną Iwanowską,  
- Nr 85/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony z 
panem Tomaszem Rybskim, 
- Nr 86/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony z 
panem Krzysztofem Cywką, 
Powyższe uchwały stanowią odpowiednio załączniki Nr 5,6 i 7 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 15011 o 
kwotę 3.468,39 złotych oraz zmniejszenia wydatków o w/w kwotę w rozdziale 7520.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków o kwotę 3.468,39 złotych w rozdziale 15011 
– rozwój przedsiębiorczości § 6639 – dotacje celowe przekazane do samorządu województwa 
na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na podstawie porozumień (umów) między 
jednostkami samorządu terytorialnego (Projekt BW) oraz zmniejszenia planu wydatków 
budżetowych w rozdziale 75020 – starostwa powiatowe § 4260 – zakup energii o kwotę 
3 468,39 zł. Zwiększenie wartości dotacji na 2015 rok związane jest z zakupem dodatkowego 
sprzętu komputerowego. W budżecie powiatu na 2015 rok na realizację projektu zaplanowano 
kwotę 233 087,14 zł, stąd też zachodzi konieczność jej zwiększenia o kwotę 3 468,39 zł, którą 
można pozyskać ze zmniejszenia planu wydatków na zakup energii, gdzie powstaną 
oszczędności w związku z zamontowanymi w instalacjach elektrycznych układami 
kompensacji mocy biernej.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2015 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie przeniesienia 181 zł. między paragrafami w 
rozdziale 75011.   
 
Wniosek dotyczył przeniesienia kwoty 181 złoty między paragrafami w rozdziale 75011. 
Oszczędności proponuje się przeznaczyć na pokrycie kosztów za usługi pocztowe dot. zadań  
z zakresu administracji rządowej. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie oszczędności powstałych w DPS w Jedlance w kwocie 7.154 złote oraz 
przeniesienia oszczędności powstałych w DPS w Krzyżanowicach w kwocie 8.228 złotych.  
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Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zagospodarowanie oszczędności powstałych w § 4040 
– dodatkowe wynagrodzenie roczne w DPS w Jedlance i w DPS Krzyżanowice. Oszczędności 
w kwocie 7.154 złote powstałe w DPS w Jedlance proponuje się przeznaczyć na zakup 
materiałów do terapii, zakup materiałów eksploatacyjnych do drukarek i urządzeń 
wielofunkcyjnych a także zakup szaf na odzież ochronną dla pracowników. A oszczędności w 
kwocie 8.228 złotych powstałe w DPS w Krzyżanowicach proponuje się przeznaczyć na 
remont windy i instalacji przyzywowej w windzie i w pokojach mieszkanek. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 3.127 złotych w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu. Powiatowe Centrum realizuje program zorganizowany przez Ministerstwo Pracy i 
Polityki Społecznej pn.: „Program asystent rodziny i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej 
na 2015 rok”. W trakcie roku podjęto decyzję, że jeden z  koordynatorów, który był 
zatrudniony na umowę zlecenie będzie zatrudniony na umowę o pracę od października br. W 
związku z tym należy przesunąć między paragrafami kwotę 3.127 złotych. Zostało to 
zrobione w porozumieniu z Ministerstwem Pracy i Polityki Społecznej.  
 Udział środków własnych w tym programie jest zabezpieczony w budżecie 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie  przeniesienia oszczędności 
w kwocie 9.400 złotych w ŚDS Jedlanka.  
 

Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na przeniesienie oszczędności w kwocie 9.400 
złotych powstałych w ŚDS Jedlanka na wynagrodzeniach osobowych pracowników i na 
dodatkowym wynagrodzeniu rocznym. Środki te proponuje się przeznaczyć na zakup 
niezbędnych materiałów i wyposażenia pracowni. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.    
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 76.400 złotych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na dokonanie przeniesień w planie wydatków 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu z rozdziału 85204- Rodziny zastępcze, 
§ 3110- świadczenia społeczne kwoty 76.400 zł na rozdział 85218 – Powiatowe centra 
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pomocy rodzinie, § 6060- wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 
i wprowadzenie nowego zakupu inwestycyjnego pn.: „Zakup samochodu osobowego dla 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu”, którego koszt  szacunkowy wynosi 
76.400 zł. 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu posiada samochód osobowy marki Skoda 
Octavia, rok produkcji 2005, przebieg ok. 178.000 km. 

W związku z długim okresem użytkowania, co roku zmniejsza się wartość rynkowa  
użytkowanego samochodu, a wzrastają koszty jego napraw i wymiana zużytych części. 

Z powyższych względów, zakup nowego samochodu skutkować będzie obniżeniem 
kosztów eksploatacji pojazdu oraz zwiększy poziom bezpieczeństwa pracowników  
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przedmiotowy wniosek rozpatrzył negatywnie. 
Członkowie Zarządu uznali, że samochód marki Skoda z 2005 roku z przebiegiem 178.000 
km jest na tyle sprawny, że może jeszcze służyć PCPR.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środków trwałych i pozostałych środków trwałych stanowiących własność 
powiatu radomskiego będących w użytkowaniu DPS w Jedlance.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, 
wyeksploatowanych,  nienadających się do dalszego użytkowania, naprawy czy też 
przekazania innym jednostkom  środków trwałych i pozostałych środków trwałych 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy 
Społecznej w Jedlance. Likwidacji dokona firma Tonsmeier Wschód sp. z o.o. w Radomiu.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 87/2015 w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie likwidacji zniszczonych, zużytych i wyeksploatowanych 
składników majątkowych stanowiących własność powiatu radomskiego będących w 
użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Jedlance. Stanowi ona załącznik Nr 8 do 
protokołu.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 85111 
o kwotę 106.080 złotych z przeznaczeniem na zakup aparatu do znieczulania ogólnego wraz 
z wyposażeniem dla Oddziału Ginekologiczno – Położniczego z Opieką nad Noworodkiem – 
SPZZOZ – Szpital w Iłży.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w budżecie powiatu o kwotę 106.080 zł z 
przeznaczeniem na zakup aparatu do znieczulania ogólnego wraz z wyposażeniem dla Działu 
Ginekologiczno - Położniczego z Opieką nad Noworodkiem - Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 

Zakup nowego aparatu jest konieczny z powodu dużego wyeksploatowania 
podzespołów oraz braku części zamiennych do wykonania przeglądu okresowego 
użytkowanego urządzenia medycznego.  

Podczas ostatniego przeglądu okresowego aparat ten został warunkowo dopuszczony 
do użytkowania. W roku bieżącym firma serwisująca aparat poinformowała, że z uwagi na 
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brak części zamiennych, nie może przeprowadzić przeglądu okresowego urządzenia. Aparat 
jest użytkowany od 1996 roku. W przypadku nie dokonania wymiany aparatu na nowy, nie 
będzie możliwe wykonywanie zabiegów ginekologicznych w znieczuleniu ogólnym pacjentek 
położniczo - ginekologicznych. Jednocześnie obniżony zostanie standard świadczonych usług 
medycznych w Dziale Ginekologiczno - Położniczym z Opieką nad Noworodkiem. Spadnie 
również ilość wykonywanych zabiegów ginekologiczno - położniczych, a tym samym obniżą 
się dochody Szpitala. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu. 
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 5.246 
złotych z przeznaczeniem na zakup zestawu komputerowego dla Zespołu Ratownictwa 
Medycznego w SPZZOZ – Szpital w Iłży.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w budżecie o kwotę 5.246 zł. z przeznaczeniem na 
zakup zestawu komputerowego dla Zespołu Ratownictwa Medycznego w SPZZOZ - Szpital 
w Iłży. 

Zakup zestawu komputerowego o parametrach określonych przez Ministerstwo 
Administracji i Cyfryzacji jest niezbędny do wdrożenia Ogólnopolskiego Systemu 
Wspomagania Dowodzenia Państwowego Ratownictwa Medycznego. Dysponenci zespołów 
ratownictwa medycznego zobowiązani są do zapewnienia zestawów komputerowych oraz 
łączy internetowych we wszystkich miejscach stacjonowania zespołów.  

SPZZOZ – Szpital w Iłży jest podwykonawcą w Radomskiej Stacji Pogotowia 
Ratunkowego, które wdraża Ogólnopolski System Wspomagania Dowodzenia Państwowego 
Ratownictwa Medycznego, w związku z tym wskazane jest, w celu uniknięcia ewentualnych 
problemów, aby zespół ratownictwa medycznego stacjonujący w Iłży posiadał zestaw 
komputerowy o takich samych parametrach jak inne zespoły RSPR w Radomiu. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu. 
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Radomiu w sprawie zwiększenia 
dochodów i wydatków w rozdziale 71015 z przeznaczeniem na zakup zestawu 
komputerowego.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 4.000 złotych 
z przeznaczeniem na zakup zestawu komputerowego. Związane jest to z większą potrzebą 
realizacji zadań ustawowych przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego. Środki te 
pochodzą od Wojewody Mazowieckiego.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia 
dochodów i wydatków  w rozdziale 85321 o kwotę 5.450 złotych z przeznaczeniem na 
wypłatę nagród dla pracowników Zespołu.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 5.450 złotych 
z przeznaczeniem na wypłatę nagród dla pracowników Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 
o Niepełnosprawności. Środki te pochodzą z powiatu przysuskiego – 2.450 złotych oraz 
z powiatu białobrzeskiego - 3.000 złotych.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że jest problem z jednym z 
powiatów a mianowicie z Szydłowcem, który nie podpisał z nami porozumienia na dalszą 
współpracę nie podając przyczyny. W związku z czym powiat radomski wypowiedział im 
współpracę. Jest to zadanie rządowe i Powiat Szydłowiecki złożył skargę na nas do 
Wojewody. Wojewoda skierował do nas pismo, żebyśmy spróbowali się dogadać. Te 
rozmowy będą i być może skończy to się tym, że podpiszą to porozumienie.  
Problem polega na tym, że Szydłowiec uznał, że tylko środki jakie dostaje od Wojewody 
będzie nam przekazywał. Natomiast my od każdego powiatu chcemy dodatkowych pieniędzy, 
żeby dawać pracownikom Zespołu nagrody, jako swojego rodzaju rekompensatę za niskie 
płace. Powiat Radomski świadczy Powiatowi Szydłowieckiemu tę usługę, wyręczając ich z 
tego. Kosztuje ich to niewiele. Natomiast jak z końcem roku wypowiemy im tę usługę, to od 
nowego roku będą musieli stworzyć zespół i wydadzą na to kilkakrotnie więcej, bo w to 
wejdą i wynagrodzenia dla pracowników i dla orzeczników.  
Powiat Radomski świadczy im tę usługę i ma prawo stawiać warunki.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, czy te pieniądze które Wojewoda 
przekazuje to jest na minimalne wynagrodzenie. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że pieniądze, które daje Wojewoda 
powinny starczyć na samo orzekanie i na wynagrodzenie, które rządówka ma dla nich. 
Natomiast nie wystarcza na nagrody. Dlatego dodajemy z naszego budżetu środki i każdy 
powiat dodaje również zgodnie z parytetem ilości wydawanych orzeczeń.   
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że wynagrodzenia w rządówce są bardzo 
niskie.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że warto to robić zespołowo dlatego, że 
wtedy koszty jednostkowe są dużo mniejsze. Powiat musi wykonywać to zadanie, dlatego 
Szydłowiec będzie musiał zatrudnić co najmniej dwie osoby, muszą mieć lekarzy którzy będą 
tam orzekać.     
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dodała, że ustawa o rehabilitacji osób 
niepełnosprawnych określa, że przy realizacji tych zadań każdy z powiatów może 
dofinansować działalność zespołu z własnych środków.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poprosił, aby pani Skarbnik poinformowała jakiego 
rządu środki dokładają powiaty.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Powiat Radomski dał najwięcej, 
Przysucha dała 8.000 złotych, Białobrzegi 8.000 złotych, Zwoleń 10.200 złotych, Kozienice 
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5.000 złotych, Grójec 16.000 złotych. Z Szydłowca jest dużo orzeczeń, być może by to była 
kwota rzędu 10.000 – 12.000 złotych. Dodała, że Szydłowiec już w zeszłym roku nie dokładał 
pieniędzy.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad - Omówienie Programu opieki nad 
zabytkami powiatu radomskiego na lata 2016-2019. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że dotychczasowy program kończy 
się z dniem 31 grudnia br. i jest potrzeba przyjęcia nowego program na kolejne lata 2016 - 
2019 roku. Po przyjęciu go przez Zarząd zostanie przesłany do Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków celem zaopiniowania go a następnie zostanie skierowany na 
posiedzenie Rady Powiatu.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przyjął Program opieki nad zabytkami powiatu 
radomskiego na lata 2016 – 2019.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i zmian 
w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmian 
zarówno w zakresie wydatków budżetu jak również planu finansowanego zadań z zakresu 
administracji rządowej. Jest dużo zmian, ponieważ zbliża się koniec roku i jednostki 
zaczynają czyścić budżet. Są przeniesienia między paragrafami, które dotychczas robili 
zarządzeniami. Zatem należy się  liczyć z tym, że na kolejnych Zarządach będzie więcej tych 
przesunięć między paragrafami dotyczących drobnych spraw nie wymagających 
uzasadnienia, dlatego nie będzie ich omawiać.  

Projekt uchwały zawiera zmiany w nadzorze budowlanym, gdzie wprowadzona jest 
dotacja zarówno po stronie dochodowej jak i wydatkowej 11.250 złotych z przeznaczeniem 
na wypłatę nagrody jubileuszowej.  
 W Starostwie Powiatowym przesuwa się między paragrafami kwotę 2.000 złotych z 
przeznaczeniem na sfinansowanie wyższych niż planowano kosztów tłumaczeń. 
 W Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych przenosi się 2.040 złotych, ponieważ 
wzrosła składka  na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych i opłatę 
sądową.  
 Przeniesienia między paragrafami są również w jednostkach oświatowych w łącznej 
kwocie 6.504 złote. Oszczędności powstałe na paragrafach przenosi się na zakup paliwa, 
sfinansowanie wywozu nieczystości, monitoring, opłaty i prowizje bankowe, umowę zlecenie 
za oprawę arkuszy ocen uczniów oraz zwiększony odpis na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych. 
 W Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie dyrektor wystąpił o uruchomienie 
rezerwy celowej, która była utworzona w budżecie powiatu na wypłatę odpraw emerytalnych 
dla pracowników. W tej jednostce jedna osoba odchodzi na emeryturę, w związku z tym 
proponuje się przeniesienie środków z rezerwy w kwocie 25.424 złote.  
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Kolejne zmiany dotyczą przeniesienia również w tej placówce. Oszczędności w kwocie 
12.712 złotych powstałe na rodzinach zastępczych, ponieważ mniej zostało utworzonych 
rodzin niż zakładano przenosi się na wypłatę nagrody jubileuszowej dla pracownika, który 
nabył uprawnienia przedkładając w ciągu roku odpowiednie dokumenty. Nagroda ta nie była 
planowana w budżecie tegorocznym. 
 Następne zmiany dotyczą przeniesienia drobnych kwot między paragrafami w 
domach pomocy społecznej. Jest to w łącznej kwocie 67.300 złotych. W ramach tej kwoty 
planuje się przeprowadzić drobne remonty, zakup różnych usług, zakup komputerów, odzieży 
ochronnej. Podobne przesunięcia są w ośrodku wsparcia w kwocie 8.000 złotych z 
przeznaczeniem na zakup paliwa, materiałów plastycznych, papierniczych i dekoracyjnych 
wykorzystywanych w ramach terapii do pracowni plastycznej i rękodzieła, wywóz 
nieczystości, przegląd przewodów kominowych oraz usługi przewodnika, w związku z 
planowaną wycieczką dla uczestników ośrodka.  
Następna zmiana dotyczy zwrotu nienależnie otrzymanej dotacji w kwocie 1.100 złotych do 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. W ubiegłym roku dostaliśmy tę 
kwotę na dziecko cudzoziemców. Rodzina zastępcza dopiero w tym roku przedłożyła 
dokumenty, że zmienił się status tego dziecka, stąd ten zwrot.      
W PCPR przesuwa się również między paragrafami kwotę 4.400 złotych na usługi pocztowe i 
telekomunikacyjne, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowano. 
 Następna zmiana dotyczy wprowadzenia środków w kwocie 17.200 złotych. Są to 
środki, które Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności pozyskał z dotacji od 
Wojewody, ale są to środki, które otrzymały powiaty, które są obsługiwane przez nasz zespół, 
czyli z powiatu białobrzeskiego 5.000 złotych, z powiatu kozienickiego 1.800 złotych i 
grójeckiego 10.400 złotych. Środki te w całości będą przeznaczone na umowy zlecenia dla 
lekarzy orzeczników.    
Dodatkowo w tej placówce dyrektor wnioskuje o przeniesienie oszczędności z dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego w kwocie 2.773 złote na dodatki specjalne dla swoich pracowników.  
 Ostatnia zmian dotyczy działu 854 poradni psychologiczno – pedagogicznych. W 
tych placówkach przenosi się oszczędności, które powstały w paragrafach w łącznej kwocie 
4.353 złote na paragrafy, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowane a dotyczące 
zakupu testów psychologicznych, badań okresowych pracowników, szkolenia pedagoga oraz 
wywozu nieczystości, usług pocztowych i prowizji bankowych. 

 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 88/2015 w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i zmian w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 9 do 
protokołu.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że została uszkodzona zabytkowa 
kapliczka w miejscowości Błaziny Dolne w gm. Iłża na skrzyżowaniu drogi krajowej z drogą 
powiatową. Została ona uszkodzona przez pojazd, który wjeżdżał na naszą drogę.  
Konserwator Zabytków napisał do nas pismo, abyśmy ją naprawili. My do kapliczki się nie 
przyznajemy, ponieważ nie jest jednoznaczny stan prawny gdzie ona leży, tzn. czy w drodze 
krajowej, czy w drodze powiatowej. Nie ma ustalonych granic, bo nie jest uregulowany stan 
prawny tych dróg. Naprawienie tej kapliczki nie byłoby wielkim kosztem, czy problemem 
gdyby nie to, że to zabytek. Konserwator zabytków nakazuje wykonanie projektu naprawy. 
To jest kosztowne, długotrwałe i wymaga różnego rodzaju uzgodnień.  Mało tego firma, która 
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może to zrobić musi się na tym znać, więc sporo jest procedur, które są nie tylko kosztowne, 
ale i pracochłonne.  
Najbardziej stosowny do tego byłby Urząd Miejski w Iłży, bo kapliczki, czy krzyże bardziej 
dotyczą lokalnej społeczności niż powiatu. My mamy zapewnić komunikację drogową na 
naszych drogach powiatowych. Natomiast wszystkie inne sprawy społeczne są przypisane do 
samorządu gminnego.  
Sprawa ta jest w Prokuraturze i będzie badana. Na razie leżą kawałki kapliczki na drodze, 
teren jest otaśmowany żeby nikt tam nie wjechał. To zagraża bezpieczeństwu ruchu 
drogowego bo to jest w środku drogi powiatowej. 
 Następnie poinformował, że odbyło się spotkanie z Burmistrzem Iłży, był tam m.in. 
radny miejski, sołtyska z tej miejscowości. Efekt jest taki, że nikt nie chce się za to zabrać.  
Do Prokuratury poszło od nas pismo, że nie ma żadnego dowodu na to, że to my jesteśmy 
zobowiązani do jej naprawy. Robimy regulację stanu prawnego tej drogi powiatowej i wtedy 
okaże się w czyjej drodze jest ta kapliczka naszej, czy krajowej.  
Dodał, że kapliczka musi zostać przeniesiona nie może być restaurowana w tym miejscu. 
Pieniądze na restaurację byłyby z polisy osoby, która ją uszkodziła. Problemu z pieniędzmi 
nie ma, ale jest problem kto jest upoważniony do tego, żeby wystąpić o odszkodowanie, bo 
musi to zrobić poszkodowany. Proszkowanym nie jest powiat, bo my się do tego nie 
przyznajemy, bo nie mamy takich praw.  
Burmistrzowi pozwalałoby na takie wystąpienie to, że ma wpisaną tę kapliczkę do Gminnego 
Programu Zabytków i widnieje ona jako mienie komunalne.      
Mówi o tym członkom Zarządu, ponieważ chce, aby wiedzieli jak sprawa wygląda.      
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że Marszałek Województwa 
Mazowieckiego przystępuje do projektu pn. „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza 
dla aktywacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” 
(Projekt ASI). I jest potrzebna nasza deklaracja. Będzie to kontynuacja dwóch zrealizowanych 
już projektów BW i EA. Finansowanie projektu byłoby w latach 2016 – 2018 a realizacja 
projektu przewidziana jest do roku 2020. Jest nam to niezbędne, bo weszliśmy w ten obszar 
informatyczny, szczególnie w geodezji, gdzie jesteśmy liderem w skali kraju jeżeli chodzi o 
dostęp do elektronicznych map itd. Będzie to kontynuacja zarówno w kwestii geodezyjnej jak 
i naszego nowego obiegu dokumentów, rozbudowywania systemów dziedzinowych itd. 
Wyrażamy chęć bycia partnerem jeszcze przed aplikacją. Całkowity koszt projektu to 
98.262.303 złote. Weszłoby w to 207 samorządów z Mazowsza. W tej chwili nie jest w stanie 
precyzyjnie powiedzieć, jakie koszty będzie ponosić powiat, ale prognozowany nasz wkład 
wyniósłby 20% czyli 292.493,27 złotych w rozbiciu na lata 2016 – 58.498 złotych, i w 
kolejnych dwóch latach po 116.997,30 złotych. Jeżeli chcemy iść z postępem i wejść w 
administrację elektroniczną, to nie mamy innego wyjścia.   
 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie do projektu pn. „Regionalne partnerstwo 
samorządów Mazowsza dla aktywacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-
administracji i geoinformacji” 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że Marszałek Województwa 
Mazowieckiego wydał decyzję Nr 182/15/PŚ.G w sprawie zatwierdzenia dokumentacji 
geologicznej złoża piasków „Gutów” w kat. C w miejscowości Gutów gmina Jedlińsk.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas przypomniał, że na posiedzeniach Zarządu 
rozmawiali na temat sprzedaży Gminie Iłża naszego udziału w nieruchomości położonej w 
Iłży przy ulicy Bodzentyńskiej 17. W zamian za uzyskane pieniądze plus dodatkowe 
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wybudowany zostałby nowy budynek na terenie Szpitala, aby wszystko było w jednym 
miejscu. Zostało zlecone opracowanie operatu szacunkowego i ta część w budynku i w 
działce została wyceniona na kwotę 1.605.840 złotych. Mówimy o 870 m2 w budynku plus 
działka 874 m2.  
Żeby przenieść poradnie, które mamy na Bodzentyńskiej, to musielibyśmy wybudować 
budynek o powierzchni około 1000 m2, aby pomieszczenia spełniały warunki, które muszą 
spełniać po 31 grudnia 2016 roku.  
Dyrektor Szpitala zlecił wykonanie dwóch koncepcji gdzie ten budynek zostałby postawiony i 
jednocześnie podał informację, że metr kwadratowy w takim budynku kosztuje około 3.000 
złotych.  

Koszt budowy przy założeniu, że byłby to budynek o pow. 1.000m2 to około 3 mln 
złotych. Zatem brakowałoby jeszcze 1,4 mln złotych i gdyby Burmistrz chciał dołożyć 
700.000 złotych do tych 1,6 mln złotych, to wtedy widziałby w tym sens jakiś. Burmistrz 
budynek miałby cały dla siebie, gotowy, funkcjonujący. Powiat bierze na siebie ciężar 
budowy. Oczywiście dyrektor Szpitala mówi, że te 1000 metrów to jest za mało, bo on myśli 
o podstawowej opiece zdrowotnej, no ale na początku to trzeba byłoby się skupić na tym, czy  
jesteśmy za tym, aby w ten sposób rozmawiać czy nie.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy wiemy coś na dzień dzisiejszy o służbie 
zdrowia, bo mówili że jak nie uzyskają odpowiednich dotacji, to będzie potrzebne 6 mln 
złotych na dostosowanie szpitali do wymogów jakie musza spełniać. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że na dzień dzisiejszy wiemy, że od 30 
września rozpoczyna się nabór wniosków na działanie związane z informatyzacją. Taką 
dokumentację ma Szpital w Pionkach i będzie niebawem składał wniosek. Na inne działania 
czekamy.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że pyta dlatego, bo jak podejmą decyzję o 
budowie i jak to się zbiegnie z dostosowywaniem szpitali i gdyby mieli to sami finansować, 
dlatego trzeba to przeanalizować.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że wyjście z tego budynku i budowa nie stanie 
się w jednym roku. Natomiast rozmawiać z Burmistrzem trzeba. W remont budynku 
Burmistrz musi włożyć jeszcze milion.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że pomysł się wziął stąd, że trzeba było 
podjąć decyzję, czy wchodzimy w termomodernizację i naprawę dachu, które miały 
kosztować 350.000 złotych.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że budynek na Bodzentyńskiej trzeba przykryć 
od nowa bo tam się leje po ścianach. Budynek poz iłżeckiego jest elegancki a ta część nasza 
niszczeje z tygodnia na tydzień i z roku na rok. Będzie trudno no ale to można rozłożyć na 
raty. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że tam jest jeszcze 4 lata trwałości 
projektu na informatyzację tej części Bodzentyńskiej, więc moglibyśmy się tak porozumieć z 
Burmistrzem, że owszem podpisujemy akt własności i płaci on w ratach, ale że jednocześnie 
my możemy tam być przez kolejne 4 lata do końca trwałości projektu. Jesteśmy po 
rozmowach z Mazowiecką Jednostką Wdrażania i można sieć przenieść. Dla nas żeby łatwiej 
było budować i dla Iłży żeby łatwiej było rozłożyć zapłatę. 
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Członek Zarządu Marek Jarosz poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem, który planuje 
w przyszłym roku 4 mln złotych na oczyszczalnię ścieków, która musi być zrobiona. Tak 
więc rozłożenie zapłaty na raty byłoby na rękę Burmistrzowi. Natomiast jeśli chodzi o kwotę, 
to musi to pójść na Radę. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że musimy zaproponować Radzie 
rozwiązanie albo dogadujemy się z Burmistrzem gdzie ta różnica byłaby dzielona na połowę, 
jeśli nie dojdziemy do takiego porozumienia to nie sprzedajemy udziału i siedzimy tam dalej, 
albo sprzedajemy za 1.600.000 złotych i Rada musiałaby się zgodzić na dołożenie brakującej 
kwoty, co byłoby bardzo poważnym wydatkiem. 
Zarząd musi jeden z tych wariantów zaproponować Radzie Powiatu, oczywiście po 
rozmowach z Burmistrzem.  
 
Członek Zarządu Adam Siczek stwierdził, że już kilka razy była poruszana sprawa 
ratownictwa medycznego i karetek. Sytuacja nadal się powtarza i do wypadków gdzie osoby 
giną przyjeżdża karetka po 40 minutach, bez oprzyrządowania. W sobotę zginęło 2 osoby w 
Klwatce. Następna sytuacja to kobieta w ciąży sama w domu miała rodzić dzwoni po 
pogotowie a pogotowie odmawia i nie przyjeżdża. Poprosił, aby coś z tym zrobić, aby karetki 
przyjeżdżały z Radomia z pełnym wyposażeniem i z lekarzem. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zaproponował, aby pójść z tym do wójta i opisać te 
sytuacje i przesłać do Warszawy, aby wiedzieli że takie niepokojące sytuacje maja miejsce.   
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poinformował, że na naszej drodze powiatowej która 
biegnie przez las między Seredzicami a Tychowem jest most. Ten most jest solidny, 
drewniany na czterech potężnych filarach, z tym że drewno, które jest na nim obgniło i jest 
niebezpiecznie. Należałoby zamknąć tę drogę i ten most, bo może być tragedia. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że porozmawia z dyrektor o tej sprawie.  
 
Ustalono, że następne posiedzenie Zarządu odbędzie się 2 października br. o godz.13.00.   
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 17 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1450. 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
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Mirosław Ślifirczyk……………………..                      
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Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               
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